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Abstract (en)
[origin: US4450083A] An agent, based on reducing agents and complexing agents, for dissolving insoluble iron(III) compounds in aqueous textile
treatment baths which are at a pH of 10 or more, which agent has the following composition: (a) from 4 to 65% by weight of one or more water-
soluble hydroxycarbonyl compound or of an N- or O-acetal thereof, as the reducing agent, (b) from 10 to 80% by weight of one or more complexing
agent which complexes Fe++ ions at a pH of 10 or more and (c) water in an amount equal to 100% minus the amounts of (a) and (b).

Abstract (de)
Mittel zur Auflösung unlöslicher Eisen(III)-Verbindungen in wäßrigen, pH-Werten von 10 und mehr aufweisenden Textilbehandlungsbädern auf
der Grundlage von Reduktionsmitteln und Komplexbildnern, gekennzeichnet durch folgende Zusammensetzung: a) 4 bis 65 Gew.% mindestens
einer wasserlöslichen Hydroxycarbonylverbindung oder eines sich davon herleitenden N- oder O-Acetals als Reduktionsmittel, b) 10 bis 80 Gew.%
mindestens eines bei pH-Werten von 10 und mehr Fe<+><+>-Ionen komplexierenden Komplexbildners und c) die Mischung auf 100% ergänzende
Menge an Wasser.
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